

ຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບຈາກຂະແໜງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ	
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດນຳເຂົ້າ ແລະ ສົ່ງອອກນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟ
ປະເພດເອກະສານ	ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດ
ວັນທີແກ້ໄຂຂໍ້ມູນລ່າສຸດ	27.07.2020
ພາກສ່ວນຮັບຜິດຊອບ	ກົມການຄ້າພາຍໃນ (021412436;)
ຜູ້ທີ່ສາມາດຍືນຂໍເອກະສານ	ບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ທັງພາຍໃນ ແລະ ຕ່າງປະເທດ ທີ່ມີຈຸດປະສົງດຳເນີນທຸລະກິດນຳເຂົ້າ ແລະ ສົ່ງອອກນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟ
ເງື່ອນໄຂໃນການຂໍເອກະສານ	<p>• ມີໃບຢັ້ງຢືນການເຄື່ອນໄຫວທຸລະກິດຂອງບໍລິສັດນຳເຂົ້າ ແລະ ສົ່ງອອກນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟ</p> <p>• ໄດ້ລົງທຶນ ແລະ ຖອກທຶນຈົດທະບຽນຕາມທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນ ຂໍ້ 1 ມາດຕາ 7 ຂອງດຳລັດ ເລກທີ 331/ນຍ</p> <p>• ຖືບັນຊີຖືກຕ້ອງຕາມກົດໝາຍ</p> <p>• ມີບັນຊີເງິນຝາກຢູ່ທະນາຄານ ທີ່ຕັ້ງຢູ່ ສປປ ລາວ ແລະ ການຊື້-ຂາຍນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟຕ້ອງຊຳລະຜ່ານທະນາຄານ</p> <p>• ມີນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟແຮສຳຮອງໄວ້ໃຊ້ ໃນກໍລະນີສຸກເສີນໃຫ້ໄດ້ຢ່າງໜ້ອຍ 21 ວັນ ຕາມຕົວເລກສະເລ່ຍການສະໜອງປະຈຳວັນຂອງປີຜ່ານມາ</p> <p>• ເພື່ອສະໜອງໃຫ້ແກ່ບໍລິສັດຈຳໜ່າຍພາຍໃນ ແລະ ລູກຄ້າຂອງຕົນ</p> <p>• ສາມາດນຳເຂົ້າ ແລະ ຈຳໜ່າຍນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟ ສອງຮ້ອຍລ້ານລິດ ຂຶ້ນໄປຕໍ່ປີ</p> <p>• ມີເຄື່ອງໝາຍບໍລິສັດເປັນຂອງຕົນເອງຊຶ່ງໄດ້ຈົດທະບຽນເຄື່ອງໝາຍຖືກຕ້ອງຕາມກົດໝາຍ</p> <p>• ມີສາງເກັບນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟເປັນຂອງຕົນເອງທີ່ຕິດເຄື່ອງໝາຍຂອງບໍລິສັດ, ສາມາດບັນຈຸນ້ຳມັນໄດ້ຕາມທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນ ຂໍ້ 2 ມາດຕາ 7 ຂອງດຳລັດ ເລກທີ 331/ນຍ</p> <p>• ມີພາຫະນະຂົນສົ່ງນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟທີ່ເປັນຂອງບໍລິສັດ ຫຼື ໃນກຸ່ມບໍລິສັດຢ່າງໜ້ອຍ 20 ຄັນ; ພາຫະນະຂົນສົ່ງແຕ່ລະຄັນຕ້ອງໄດ້ຕາມມາດຕະຖານເຕັກນິກ, ຂຶ້ນທະບຽນ ແລະ ສອບທຽບຕາມການກຳນົດຂອງຂະແໜງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ, ຕ້ອງມີເຄື່ອງໝາຍ ແລະ ສີທີ່ເປັນສັນຍາລັກຂອງບໍລິສັດ</p> <p>• ມີຕົວແທນຈຳໜ່າຍນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟ ທີ່ເປັນບໍລິສັດຈຳໜ່າຍພາຍໃນ</p> <p>• ມີຫ້ອງກວດສອບຄຸນນະພາບນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟທີ່ໄດ້ຂຶ້ນທະບຽນຖືກຕ້ອງຈາກກະຊວງວິທະຍາສາດ ແລະ ເຕັກໂນໂລຊີ</p> <p>• ມີພະນັກງານຢ່າງໜ້ອຍສາມຄົນ ທີ່ມີໃບຢັ້ງຢືນຜ່ານການຝຶກອົບຮົມກ່ຽວກັບທຸລະກິດນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟ</p> <p>• ອອກໃຫ້ໂດຍອົງການຄຸ້ມຄອງທຸລະກິດນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟ</p> <p>• ມີປະກັນໄພຕາມກົດໝາຍວ່າດ້ວຍການປະກັນໄພ</p> <p>• ທຶນຈົດທະບຽນ 150.000.000.000 ກີບ ຂຶ້ນໄປ, ໃນນີ້ຕ້ອງມີທຶນໝູນວຽນ 60.000.000.000 ກີບ ຂຶ້ນໄປ</p>

ກົດໝາຍ ແລະ ນິຕິກຳອື່ນໆ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່	ເລກທີ	ລົງວັນທີ	ໜ້າ

ດຳລັດວ່າດ້ວຍ ທຸລະກິດນ້ຳມັນເຊື້ອໄຟ	331/ນຍ	27.10.2017	ພາກທີ II ການເຄື່ອນໄຫວທຸລະກິດ ໝວດທີ 1 ການສ້າງຕັ້ງເຊື້ອໄຟ (ມາດຕາ 10) ໝວດທີ 2 ການໄຫວທຸລະກິດ ແລະ ສິ່ງອື່ນ (ມາດຕາ 10)
ຄຳແນະນຳກ່ຽວກັບການອອກອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດໃນກິດຈະການອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າ	0045/ອຄ.ກທຄວ	18.01.2019	
ຄຳແນະນຳ ກ່ຽວກັບການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດເນື້ອໃນບາງມາດຕາ ຂອງ ດຳລັດວ່າດ້ວຍ ທຸລະກິດນ້ຳ ມັນເຊື້ອໄຟ ເລກທີ 331/ນຍ ລົງວັນທີ 27.10.2017	0521/ອຄ.ກຄພນ	02.05.2018	
ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍການຂຶ້ນທະບຽນວິສາຫະກິດ	0023/ອຄ.ກທຄວ	09.01.2019	
ຂໍ້ຕົກລົງ ວ່າດ້ວຍການຮັບຮອງເອົາກິດຈະການອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າ ທີ່ຕ້ອງອອກໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດ	0044/ອຄ.ກທຄວ	18.01.2019	

ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນການ ຫລື ເອກະສານທີ່ຈຳເປັນ ຫລື ຕິດພັນ		
ຊື່	ປະເພດ	ໝາຍເຫດ
\${SUPPORT_NAME}	\${SUPPORT_TYPE}	\${SUPPORT_COMMENT}

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສຳລັບການຍືນຂໍເອກະສານ		
ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ
\${ATTACHMENT_NAME}	\${ATTACHMENT_TYPE}	\${ATTACHMENT_FILE}

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສຳລັບການຕໍ່ອາຍຸ		
ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ
\${ATTACHMENT_NAME_RENEW}	\${ATTACHMENT_TYPE_RENEW}	\${ATTACHMENT_FILE_RENEW}

ຮູບແບບການຍືນເອກະສານ	
ການຍືນເອກະສານ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ທີ່ຢູ່ຂອງພາກສ່ວນທີ່ຮັບຜິດຊອບ	ກົມການຄ້າພາຍໃນ, ກະຊວງອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າ

ໄລຍະເວລາໃນການ ພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ (ວັນ)	30	ພາຍຫລັງໄດ້ຮັບເອກະສານຄົບຖ້ວນ
--	----	-----------------------------

ການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ເອກະສານມີກຳນົດອາຍຸ ຫຼື ບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸການນໍາໃຊ້ຈັກເດືອນ?
<p style="text-align: center;">ມີ</p>	<p style="text-align: center;">36</p>
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸໃບອະນຸຍາດ	<p>ຕ້ອງຍືນຂໍຕໍ່ໃບອະນຸຍາດກ່ອນທີ່ໃບອະນຸຍາດຈະໝົດກຳນົດ 90 ວັນ ໂດຍຕ້ອງມີເງື່ອນໄຂດັ່ງນີ້: • ມີໃບຢັ້ງຢືນການເຄື່ອນໄຫວທຸລະກິດຂອງບໍລິສັດນໍາເຂົ້າ ແລະ ສົ່ງອອກນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ • ໄດ້ລົງທຶນ ແລະ ຖອກທຶນຈົດທະບຽນ ຕາມທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນ ຂໍ້ 1 ມາດຕາ 7 ຂອງດໍາລັດ ເລກທີ 331/ນຍ • ຖືບັນຊີຖືກຕ້ອງຕາມກົດໝາຍ • ມີບັນຊີເງິນຝາກຢູ່ທະນາຄານ ທີ່ຕັ້ງຢູ່ ສປປ ລາວ ແລະ ການຊື້-ຂາຍນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟຕ້ອງຊໍາລະຜ່ານທະນາຄານ • ມີນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟແຮສໍາຮອງໄວ້ໃຊ້ ໃນກໍລະນີສຸກເສີນໃຫ້ໄດ້ຢ່າງໜ້ອຍ 21 ວັນ ຕາມຕົວເລກສະເລ່ຍການສະໜອງປະຈໍາວັນຂອງປີຜ່ານມາ ເພື່ອສະໜອງໃຫ້ແກ່ບໍລິສັດຈໍາໜ່າຍພາຍໃນ ແລະ ລູກຄ້າຂອງຕົນ • ສາມາດນໍາເຂົ້າ ແລະ ຈໍາໜ່າຍນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ ສອງຮ້ອຍລ້ານລິດ ຂຶ້ນໄປຕໍ່ປີ • ມີເຄື່ອງໝາຍບໍລິສັດເປັນຂອງຕົນເອງຊຶ່ງໄດ້ຈົດທະບຽນເຄື່ອງໝາຍຖືກຕ້ອງຕາມກົດໝາຍ • ມີສາງເກັບນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟເປັນຂອງຕົນເອງທີ່ຕິດເຄື່ອງໝາຍຂອງບໍລິສັດ, ສາມາດບັນຈຸນໍ້າມັນໄດ້ຕາມທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນ ຂໍ້ 2 ມາດຕາ 7 ຂອງດໍາລັດ ເລກທີ 331/ນຍ • ມີພາຫະນະຂົນສົ່ງນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟທີ່ເປັນຂອງບໍລິສັດ ຫຼື ໃນກຸ່ມບໍລິສັດ ຢ່າງໜ້ອຍ 20 ຄັນ; ພາຫະນະຂົນສົ່ງແຕ່ລະຄັນຕ້ອງໄດ້ຕາມມາດຕະຖານເຕັກນິກ, ຂຶ້ນທະບຽນ ແລະ ສອບທຽບຕາມການກຳນົດຂອງຂະແໜງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ, ຕ້ອງມີເຄື່ອງໝາຍ ແລະ ສີ ທີ່ເປັນສັນຍາລັກຂອງບໍລິສັດ • ມີຕົວແທນຈໍາໜ່າຍນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ ທີ່ເປັນບໍລິສັດ ຈໍາໜ່າຍພາຍໃນ • ມີຫ້ອງກວດສອບຄຸນນະພາບນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ ທີ່ໄດ້ຂຶ້ນທະບຽນຖືກຕ້ອງ ຈາກກະຊວງວິທະຍາສາດ ແລະ ເຕັກໂນໂລຊີ • ມີພະນັກງານຢ່າງໜ້ອຍສາມຄົນ ທີ່ມີໃບຢັ້ງຢືນ ຜ່ານການຝຶກອົບຮົມກ່ຽວກັບທຸລະກິດນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ ອອກໃຫ້ໂດຍອົງການຄຸ້ມຄອງທຸລະກິດນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟ • ມີປະກັນໄພຕາມກົດໝາຍວ່າດ້ວຍການປະກັນໄພ</p>

ຄ່າທຳນຽມສຳລັບການຍືນຂໍເອກະສານ				
ມີຄ່າໃບຄຳຮ້ອງ ຫຼື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທຳນຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າແບບຟອມ ຄຳຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
Comments	ປະຈຸບັນຍັງບໍ່ທັນໄດ້ເກັບ ແລະ ຄ່າທຳນຽມດັ່ງກ່າວຍັງບໍ່ທັນໄດ້ລະບຸໄວ້ຢ່າງຊັດເຈນໃນນິຕິກຳໃດເທື່ອ			
ຄ່າບໍລິການເພີ່ມເຕີມ				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າ ເຫັນຄ່າ ທຳ ນຽມເພີ່ມເຕີມ				

ຄ່າທຳນຽມສຳລັບການຂໍຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ				
ມີຄ່າຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ ຫຼື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທຳນຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າໃບຄຳຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າເຫັນ	ປະຈຸບັນຍັງບໍ່ທັນໄດ້ເກັບ ແລະ ຄ່າທຳນຽມດັ່ງກ່າວຍັງບໍ່ທັນໄດ້ລະບຸໄວ້ຢ່າງຊັດເຈນໃນນິຕິກຳໃດເທື່ອ			
ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າ ເຫັນກ່ຽວກັບຄ່າ ທຳ ນຽມຕໍ່ອາຍຸເພີ່ມເຕີມ				